EMAIL INSTRUCTIONS
電郵說明

Please email an image of your portrait drawing to an adult who cares about you, like a parent or an important teacher.
請將你的一張肖像畫圖電郵發給一位關心你的成人，例如父母或重要的老師。

The email should have a subject line that explains what is in the email.
電郵標題中應說明電郵的主要內容。

The email should have a greeting welcoming the person by name to read the email.
電郵中應有以名字稱呼該名閱讀電郵的人之問候語。

The email should have a sentence or two explaining what is attached. Feel free to include a link to the project description on my website. 
電郵中應包含一兩個句子說明附件是什麼。歡迎附上我的網站有關此項目說明的連結。

The email should have three sentences using art terms describing what you learned about contrast, blending, pattern, etc.
電郵中應包含三個句子，使用藝術上的術語描述你對於 contrast, blending, pattern等學到了什麼。

The email should have a closing word, such as "Sincerely," or "Best," or "Lots of love,"
電郵中應包含結束語，例如“Sincerely”或“Best”或“Lots of love”。

The email should be signed by you at the end. Your name should be written at the bottom.
電郵應在最後由你簽名。你的名字應該寫在底部。

You must cc me in order to get credit: rossk@sgusd.net
[bookmark: _GoBack]你必須 CC 附傳給我才能得分： rossk@sgusd.net
